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АНАЛИЗ РЫНКА ТРУДА РЕСПУБЛИКИ СЕВЕРНАЯ ОСЕТИЯ-АЛАНИЯ: 

РЕЗУЛЬТАТЫ ИССЛЕДОВАНИЯ  И РЕКОМЕНДАЦИИ 

 

С.Н. Кузнецов  

 

Представлены результаты углубленного исследования ситуации на рынке труда РСО-Алания. 

Выявлены особенности сложившегося на региональном рынке труда спроса и предложения по различным 

признакам: образовательному, половозрастному, уровню заработной платы и типу позиций в организации. 

Показаны положительные и отрицательные характеристики рыночной ситуации. Обозначены 

рекомендации по формированию более цивилизованной занятости населения. 
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S.N. Kouznetsov 

Labor markey analysis of North Ossetia-Alaniya Republic: research results and recommendations 

The results of in-depth study of the situation in the labor market of North Ossetia-Alania are considered. It is 

analyzed the features of the existing regional labor market supply and demand for various criteria: educational, 

gender and age, salary level and type of positions in the organization. It is shown the positive and negative 

characteristics of the market situation. Identified recommendations for a more civilized employment.  

Key words: vacancies on labor market, employment, wages level. 
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